
 

 

Referat til borger/pårørenderåds møde  
 
 

Mødedato 
 
 

Den 5. december 2024 kl. 16.30 – 18.30 
  

 
Mødested 

Aktivitetshuset Skriversvej, Skriversvej 8 8800 Viborg 

 
Deltager 
 
 
 

Søren Mouritsen, Nis Heide Pinnerup, Stig L. Bach, Torben Bay, Kirsten S. 
Larsen, Arly Heide, Laila Madsen, Pia Nielsen, Anne Rathke og Linda Nør-
gaard 

afbud Torben Bay, Arly Heide, Nis Pinnerup, Laila Madsen 

Gæst   

 
 
Dagsorden: 
 

1. Velkommen. 
 

2. Godkendelse af dagsorden: 
 
Godkendt 

 
3. Godkendelse af referatet fra den 29. maj 2024 

 
Godkendt 

 
4. Opsamling fra det fælles borger/pårørenderådsmøde den 11. sep. 2024 

 
Hvor emnet var: Krydsfelt mellem borgers selvbestemmelse og ret til privat liv, ansættelse, tavs-
hedspligt og pårørendes ønske om at yde kærlig omsorg og støtte. (referatet er vedlagt mail). 
 
Vi vil gerne udbrede det. Så flere borger og pårørende får mulighed for at have kendskab til det 
krydspres der kan være.  
 
Borger/pårørenderådet vil gerne dele det op i to, hvor det er for borgerne den ene gang og for pårø-
rende den anden gang. Nogle af borgerne synes, at det var svært helt af forstå det hele, der blev 
sagt. Tilsvarende synes, nogle af de pårørende at det kunne være svært at få stillet de spørgsmål 
der måtte være. 
 
 
Den for borgerne kunne være i samarbejde med LEV og ULF. Pia og Stig er tovholder sammen 
med Anne 
 
For de pårørende er Kirsten og Linda tovholder. Vi kontakter Karen Toft (som er jurist og gav op-
lægget på fællesmødet i handicap) om hun har mulighed for at komme. 
 

 
 

5. Information fra ledelsesområdet: herunder økonomi, personalesituationen, m.v. 
Økonomi: Her kommer området ud med et samlet overskud som forventes overført til næste år, da 
det holder sig indenfor den % del der er mulighed for at overfører.  
Personale: Vi har her i efteråret haft 2 pædagogstuderende i 7 ugers praktik en på Skriversvej og en 
på Asmild Toft. Her pr. 1. december har vi været så heldig at vi igen har fået 2 studerende, som skal 



 

være hos os frem til 31. maj 2025, en på Skriversvej og en på Skaglen. Det er vi rigtig glade for. 
Desuden har vi fået besat de ledige stillinger der har være på Bostederne. Her er blevet ansat 2 
pædagoger og 1 SSA.  
 
Personalet har været på opfølgnings kursus i Nexus som er vores journalsystem. Vi har i øjeblikket 
nogen afsted på autismepilot uddannelse og KRAP. Desuden er næsten alle snart færdig med LA2u 
som er et konfliktnedstrapningsredskab. 
 
Tilsyns besøg fra styrelsen for patientsikkerhed på Asmild Toft af medicinhåndtering. Der har været 
tilsyn fra styrelsen for patientsikkerhed i november mdr. på Asmild Toft i forhold til medicinhåndte-
ring. Her var der ingen bemærkninger.  Rapporten kan læses på hjemmesiden.  

 
 
  

6. Nyt fra stederne (Søren, Pia, Nis og Stig fortæller om hvordan det går de forskellige steder). 
 
Skaglen v/Søren  
Vi har været på juletur i Viborg by. Vi sluttede af med at spise på Jensens Bøfhus. Vi var på julemar-
ked i lørdag den 30. november om søndag bagte vi småkager til jul. Den 7. dec. holder vi julefrokost. 
Den 14. dec. Skal vi i biografen. Den 20. dec. Er der gløgg og æbleskiver med pårørende. 
Vi har fået en ny vikar Emil. Sofie er startet som studerende i det næste ½ år. Der er blevet ansat en 
SSA Eva, samt en pædagog Helene.  
Merkurvej/ Pia 
Udflugter: Rødding ved Spøtrup, hvor vi var inviteret til at besøge en tidligere ansat på Merkurvej. Vi 
havde en god ferie i Kruså. Her kan vi godt lide at komme, for vi kender området, samt det at bo i 
hytter på en campingplads. Vi skal holde julefrokost sammen med Asmild Toft og Solvænget. Vi bli-
ver 11 personer. Vi skal have æbleskiver og kaffe den 23. december sammen med vores pårørende. 
Vi har været ude og besøge en tidligere borger, som nu er flyttet på et andet tilbud. Vi var en tur på 
Fur. Pædagog Helene er ny medarbejder. 
Skriversvej/ Stig 
Vi er udfordret, da vi ikke har kunnet få en ny bus. Vi har haft 30 års jubilæum. Vi fået ansat Diana. 
Vi ønsker at få den ene ladbil udskiftet, da den er gammel. Rasmus og Lisa er blevet ansat. Vi har 
lige sagt farvel til vores studerende Tobias, som har været i en 7ugers praktik. 
Vi havde problemer, da vi skulle til Lykkeliga festivalen i Skive. Den bus vi skulle med kører med gik 
liften i stykker, hvilket betød at der var 2 borger der ikke kunne komme med. Vi har været med til 
Kom og mød som laves i samarbejde med Job igen. I uge 41 deltog vi i motionsdagen om fredagen. 
Vi håber, at vi kan få nogle af de ting vi gerne vil have til næste år. 
 
Asmild Toft 
Der var afbud fra Asmild Toft. 

 
 

7. evt. 
 
Husk at der er møde med politikkerne tirsdag den 10. december kl. 16.15-16.30 for borgerne 
kl. 16.30-17.00 for alle i Multisalen på Rådhuset.  
 

8. Julefrokost 
Vi sluttede af med julefrokost.  

 


